

# Verslag Bestuursorgaan 08/11/2021

Locatie: Elewijt Center Zemst

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Raf Baudewijn, Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink

Afwezig: Erwin Dirx

Ambtshalve: Dries Boulet

Verontschuldigd: Luc Tack, Jan Stryckers, Kristof Briers, Peter Claes, Philip Hendrix

## 1. Opening door de voorzitter

De Voorzitter heet iedereen welkom. Hij wil onze Nationale Ploeg Red Wolves feliciteren voor het resultaat en de KBHB en de KBHB voor de organisatie in Hasselt. Hij betreurt de afwezigheid van de Chef-SR op de vergadering vanavond.

## 2. Goedkeuring verslag vorige vergadering

Het verslag wordt goedgekeurd voor publicatie.

## 3. Beheer SG

### - Samenwerking regio's

Op 18/10/2021 vond er in Gent een overleg plaats tussen de voorzitters van de regio's, Bart en Dries. De samenwerking verloopt nog steeds zeer goed met ondertussen enkele belangrijke realisaties:

- In het kader van de uniformisering is er voor het eerst een cursus tafelofficial georganiseerd op VHV-niveau. Dit was nog geen officiële cursus, maar de instapcursus. Tijdens de digitale meeting waren 198 aanwezigen en kunnen we spreken van een groot succes.
- De Regio's zijn overeen gekomen om de financiële werking te vereenvoudigen. Vanaf 1 januari 2022 zijn er geen aparte rekeningen meer voor de Regio's. Daarnaast wordt er ook op een andere manier gefinancierd. Regio's gaan financiering kunnen krijgen voor hun basiswerking (max € 7500) en kunnen projectfinanciering aanvragen (max € 2500).
- Er komt ook een project met betrekking tot de scheidsrechters. Dries geeft een toelichting. Daarbij willen we niet alleen de instroom verhogen en de dropout verlagen, maar ook de interne werking verbeteren. Dit project is ook besproken op KBHB-niveau en zal, indien de LFH akkoord gaat, op nationaal niveau worden uitgerold.

### - Nieuwe reeks Rondetafelgesprekken

Op 9/11/2021 vindt het eerste Rondetafelgesprek van dit najaar plaats. De leden van het BO die wensen deel te nemen aan een of enkele meetings, kunnen de links opvragen bij SG.

### - Functioneringsgesprek SG + personeel

De komende periode zullen er personeelsgesprekken plaatsvinden met het personeel. Dries zal dit opvolgen. Bart neemt het initiatief voor het evaluatiegesprek van Dries.

- **Aanstellen Technisch Directeur**

De Cel Topsport heeft enkele weken geleden een meeting gehad met betrekking tot het verderzetten van de vernieuwde Cel Topsport en de vervanging van Jelle Vonckx als Technisch Directeur bij de VHV en de KBHB. Dries heeft daarop contact gehad met Michel Kranzen en er is ondertussen een principe akkoord.

#### 4. Beheer KBHB

- **PUC 26/10/2021**

Het PUC is op de hoogte gebracht van de komst van Michel Kranzen als vervanger van Jelle Vonckx als Technisch Directeur VHV en KBHB. Hij zal samen met Jonathan fungeren als Technisch Directeur op KBHB-niveau.

Het PUC heeft een duidelijke instructie gegeven aan de nieuwe TD om een voorstel te doen om de structuur van de TD aan te passen. Het is de bedoeling dat de TD meer autonomie krijgt met betrekking tot o.a. het verdelen van de beschikbare budgetten. Het PUC vraagt bewust de input en betrokkenheid van de TD om tot een goede modus operandi te komen die daarna ook wordt verankerd in de reglementen.

Dries geeft een toelichting rond het vertrek van Arnaud Calbry en het aanstellen van Yérime Sylla als zijn vervanger.

Verder is er ook gesproken over de Black Arrows en het plan met betrekking tot de hervorming van de werking SR-ers.

- **Evaluatie Interlands**

Iedereen was zeer tevreden met het resultaat van de organisatie in Alverberg op 3 november. Dries noteert enkele kleine opmerkingen die hij meeneemt naar MARCOM. Giannoula geeft een korte toelichting rond de wedstrijd van de Black Arrows tegen Tunesië.

Zowel de RW als de BA hebben in moeilijke omstandigheden sportief toch mooie resultaten geboekt.

#### 5. Celwerking

Cellen die aan bod komen (Competitie, Financiën, GES en MARCOM)

Cellen die plaatsvinden in november en aan bod komen in december (Cel Breedtesport, Cel Topsport, BHC JSF, Cel IT)

- **Cel Breedtesport**

Patrick geeft een toelichting omtrent de laatste meeting Cel Breedtesport.

Gerrit heeft een toelichting gegeven over de organisatie van de Kidsday in Aalst.

Er zijn stappen gezet om in Genk een nieuwe jeugdkern op te richten. Dit is een samenwerking tussen RCL en VHV (Gerrit).

Het project Beachhandbal wordt verder uitgerold. Het project voor financiering is ingediend bij Sport Vlaanderen (bevestiging in januari). De doelstelling is om handbal te promoten als sport die je het hele jaar door kan spelen. Het streefdoel is het organiseren van 10 ipv de huidige 5 tornooien met een Belgisch kampioenschap als ontknoping.

De cel heeft ook de Rondetafelgesprekken voorbereid met het opmaken van een evaluatie van de structuur 2021 en een toelichting rond het project Beachhandbal.

- **Cel Competitie**  
De competitie M19 is uiteindelijk niet kunnen doorgaan. Er bleven nog maar 2 ploegen over.  
Er komt een evaluatie van de jeugdcompetities en de seniorencompetities aan de hand van een enquête. Dries stelt voor om op 22/01/2021 de volgende Rondetafelgesprekken te organiseren in Hasselt in het kader van de wedstrijd van de Red Wolves met als onderwerp het resultaat van deze enquête.  
Dries zal Pelt contacteren om te vragen of zij, tegen de voorwaarden van vorige seizoen, interesse hebben om de Jeugdfinales VHV te organiseren en contact opnemen met de LFH om te kijken hoe we dit op KBHB-niveau zullen aanpakken.
- **Cel Financiën**  
De Cel Financiën is samengekomen op 9/11/2021 voorafgaande aan de meeting BO. Dries geeft een toelichting rond het budget 2022. Zodra het budget volledig is afgewerkt, zal het ter goedkeuring worden doorgestuurd naar de leden BO zodat het vervolgens kan worden doorgestuurd aan de clubs ter goedkeuring op de BAV. Door het wegvallen van een aantal subsidies blijft het budget nog steeds onder druk staan.
- **Cel Marcom**  
Cel Marcom is opnieuw samengekomen, maar gezien de afwezigheid van Jan en Kristof wordt dit vandaag niet besproken.

## 6. Varia

- **Ontwikkeling database**  
Door de aanhoudende problemen met onze database onderzoekt Dries ook alternatieven. Ook de LFH is ook op zoek naar een nieuw platform en een samenwerking zou heel veel problemen kunnen oplossen en dingen vereenvoudigen. Momenteel zijn er 2 pistes die samen met de LFH worden onderzocht. Dries betreft Tessa in dit project omdat zij het best op de hoogte is van de uitdagingen die er nu zijn.

## 7. Volgende vergadering

De volgende vergadering gaat door in Elewijt Center op maandag 6 december 2021.

[ndertekening documenten:](#)